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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Rakamaz Város Képviselő-testületének 2011. december 12. napján 

megtartott közmeghallgatásáról.  
 
Jelen vannak:   Farkas Ernő polgármester 
   Cseh Béla  
   Héri Viktor 
   Nádasdi Frida 
   Palsics János 
   Pályi Zoltán 
   Pirint Andrásné képviselők 
 
   Dr. Tóth Andrea jegyző  
   Kovácsné Pallai Valéria aljegyző 
 

Tanácskozási joggal meghívott: 
1.) napirendi pontnál Német Gábor mb. őrsparancsnok 
 
70 fő rakamazi lakos 

 
Farkas Ernő polgármester köszönti a képviselőket, a meghívott vendégeket, és a 
közmeghallgatáson megjelent állampolgárokat. 
 
A polgármester megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert 7 fő képviselő 
jelen van. 
 
Farkas Ernő a jegyzőkönyv hitelesítőnek Pályi Zoltán és Pirint Andrásné 
képviselőket jelöli ki. 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester javasolja, hogy a meghívóban szereplő 
napirendi pontokat tárgyalja meg a Képviselő-testület.  
 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi napirendi pontok tárgyalását 
fogadta el: 
 
1.) Beszámoló a város közbiztonságáról, a városban végzett közbiztonsággal kap-

csolatos tevékenységről. 
Előadó: Német Gábor mb. őrsparancsnok 

 
2.) Közérdekű bejelentések, javaslatok tétele. 
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1. napirendi pont: Beszámoló a város közbiztonságáról, a városban végzett 

közbiztonsággal kapcsolatos tevékenységről. 
Előadó: Német Gábor mb. őrsparancsnok 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
  
Farkas Ernő polgármester: 
Mint ahogyan azt a megbízott őrsparancsnok is elmondta a beszámolójában, a 
rendőrőrs másik épületbe költözött át. A régi rendőrőrs épületének felújítására 
pályázatot kívánunk benyújtani. Várhatóan ez egy 100 %-os támogatottságú 
pályázat lesz, amelynek keretében a nyílászárók cseréje, valamint az épület külső 
és belső szigetelése is megvalósítható lesz. A Képviselő-testület már döntött a 
pályázat benyújtásáról. A pályázat elkészült és amennyiben lehetőség lesz rá, a 
pályázatot be fogjuk nyújtani.  
Köszönöm a rendőrőrsnek az elmúlt időszakban végzett példaértékű 
tevékenységét. Elmondhatjuk, hogy ebben az évben rend és nyugalom volt a 
településünkön. Remélem ez az elkövetkezendő időszakban is így lesz.  
 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester az alábbi határozat-tervezetet bocsátotta 
szavazásra: 
„A Képviselő-testület 

Nyíregyháza Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrsének Rakamaz város 
közbiztonságáról, a városban végzett közbiztonsággal kapcsolatos 
tevékenységéről szóló beszámolóját megtárgyalta, azt elfogadja.”  

 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
 194/2011. (XII.12.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

a város közbiztonságáról, a városban végzett    
  közbiztonsággal kapcsolatos tevékenységekről 

 
A Képviselő-testület 

 
Nyíregyháza Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrsének Rakamaz város 
közbiztonságáról, a városban végzett közbiztonsággal kapcsolatos 
tevékenységéről szóló beszámolóját megtárgyalta, azt elfogadja.  
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A határozatról értesül: 
     1.) Nyíregyháza Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrs Rakamaz 
     2.) Városi Rendőrkapitányság Nyíregyháza 
 
 
2. napirendi pont: Közérdekű bejelentések, javaslatok tétele. 
 
Takács Tibor rakamazi lakos: 
Településünkön a háziorvosi központi ügyelet 18 órától másnap reggel 7 óráig tart. 
Az ügyeletet ellátó orvosoknak ezalatt az időszak alatt kellene a betegek 
rendelkezésére állni. Én az ügyeletnek helyt adó Egészségügyi Központ közelében 
lakom, így látom, hogy az orvosok nem tartják be a rendelési időt. Az elmúlt héten 
három alkalommal fordult elő, hogy az orvos késéssel érkezett a rendelésre. Egy 
kiemelkedő késés volt, amikor az orvos 21 óra 18 perckor érkezett meg. Ma reggel 
például 6 óra 21 perckor már sem orvos, sem gépkocsivezető nem volt az 
ügyeleten, csak egy asszisztens volt benn. Általában 10-15 percet kell a betegeknek 
az ajtó előtt várni, amíg a csengetést követően beengedik őket az ügyeletre. Volt 
arra is példa, hogy a betegek megunták a várakozást és elmentek az ügyeletről. 
Véleményem szerint meg kellene követelni a központi ügyeletet ellátó cégtől, hogy 
az ügyeleten mindig legyen orvos.  
Rakamazon 2006. óta van háziorvosi központi ügyelet. Ezalatt az idő alatt a 
rakamazi Mentőállomás dolgozói közül csak egy fő dolgozott az ügyeleten. Én ezt 
nem tartom jónak, hiszen a helyi lakosoknak kellene elsődlegesen lehetőséget 
biztosítani, hogy az ügyeleten dolgozhassanak. A háziorvosi központi ügyelet 
ellátására vonatkozó közbeszerzési eljárás kiírásakor ezt a pályázati kiírásba is bele 
lehetne tenni.  
 
Rácz László rakamazi lakos: 
Nagyon örülök annak, hogy az Ady Endre út és az Akácfa út felújítása megtörtént, 
azonban vannak még hiányosságok, amelyet ki kellene javítani. Az Ady Endre út 
63/b. szám alatt lakom. Esőzés esetén a lefolyó csapadékvíz az úttestről nem tud a 
vízelvezető árokba folyni a megépített szegélykő miatt. A csapadékvíz ilyenkor a 
kapubejárómon keresztül az ingatlanomra és a kertembe folyik be. Mivel az iskola 
területén, a kertem végével egyvonalban lévő vízelvezető árok nincs rendszeresen 
kitisztítva, szinte mindig víz van a kertemben. Az árkot a nád teljesen benőtte, az 
árok feliszapolódott, a vízbevezető eltömődött.  
 
Az önkormányzat az Ady Endre úton két ingatlant vásárolt meg. A lakóépület 
lebontásra került, de a kert gaztalanítása, művelése nem történt meg ebben az 
évben. Bizonyára emlékeznek még arra, hogy az iskolának régebben volt 
gyakorlókertje, amelyet a gyerekek műveltek meg. Jó lenne ezt újra bevezetni és 
ezt a két ingatlant gyakorlókertnek kialakítani.  
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Farkas Ernő polgármester: 
2006. évtől működtetjük Timár, Szabolcs és Tiszanagyfalu községekkel közösen a 
háziorvosi központi ügyeletet. A négy önkormányzat nagy sok pénzt, több, mint 10 
millió forintot fordít évente az ügyeleti feladatok ellátására. Tekintettel arra, hogy 
egy magáncég működteti az ügyeletet, ezért nincs beleszólásunk abba, hogy az 
ügyelet ellátása során kiket alkalmaz. Jónak tartanám én is, ha helyi lakosok is 
részt tudnának venni ebben a munkában. A felvetéssel kapcsolatosan főorvos úrral 
egyeztetni fogok, hogy hogyan lehetne a helyi lakosú szakembereket is 
foglalkoztatni az ügyeleti munkában. Kérni fogom azt is, hogy az ügyelet 
időszakában mindig legyen orvos a rendelésen. 
 
A csapadékvíz-elvezetéssel kapcsolatos pályázatunkban az Ady Endre út 
vízelvezetése is szerepel. Amennyiben a pályázatot önkormányzatunk elnyeri, a 
probléma megoldásra kerül. Addig viszont, amíg ebben döntés nem születik, meg 
fogjuk vizsgálni a lehetőségeinket. A felülvizsgálatot követően felkérjük a 
Rakamazi Városüzemeltetési Nonprofit Közhasznú Korlátolt Felelősségű 
Társaságot, hogy készítsen költségvetést a csapadékvíz-elvezetés ideiglenes 
megoldására. 
  
Én is tapasztaltam, hogy az Ady Endre úton lévő két ingatlan rendkívül gazos volt 
a nyáron. Az elkövetkezendő évben az ingatlanokat rendbe kell tenni, valamilyen 
megoldást fogunk találni a kert művelésére.  
 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester az alábbi határozat-tervezetet bocsátotta 
szavazásra. 
 
„A Képviselő-testület 
1.) a.) A háziorvosi központi ügyeleti feladatok ellátására vonatkozó közérdekű 

bejelentéssel kapcsolatban megkeresi a feladat ellátásával megbízott 
MONA-HOLDING Kft-t /továbbiakban: Kft./ (4400 Nyíregyháza, Szarvas 
út 1-3. V/504.). 

b.) Kéri a Kft. vezetőjét, hogy a közérdekű bejelentést vizsgálja meg, és a 
vizsgálat eredményéről adjon tájékoztatást a Képviselő-testületnek.  

 
2.) A „Rakamaz, Ady Endre út 63/b. szám alatti ingatlan előtt csapadékvíz-
elvezetés” javaslatot a közérdekű bejelentések és javaslatok nyilvántartásába, a 
2012. évben az önkormányzati tulajdonú belterületi utak fejlesztése című pályázat 
keretében megvalósítandó közérdekű bejelentések közé felveszi.” 
 
 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzatának 
195/2011. (XII.12.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

közmeghallgatáson tett közérdekű bejelentés  
és javaslat 

 
A Képviselő-testület 

 
1.) a.) A háziorvosi központi ügyeleti feladatok ellátására vonatkozó közérdekű 

bejelentéssel kapcsolatban megkeresi a feladat ellátásával megbízott 
MONA-HOLDING Kft-t /továbbiakban: Kft./ (4400 Nyíregyháza, 
Szarvas út 1-3. V/504.). 

 
b.) Kéri  a Kft. vezetőjét, hogy a közérdekű bejelentést vizsgálja meg, és a 

vizsgálat eredményéről adjon tájékoztatást a Képviselő-testületnek.  
 

2.) A „Rakamaz, Ady Endre út 63/b. szám alatti ingatlan előtt csapadékvíz-
elvezetés” javaslatot a közérdekű bejelentések és javaslatok nyilvántartásába, 
a 2012. évben az önkormányzati tulajdonú belterületi utak fejlesztése című 
pályázat keretében megvalósítandó közérdekű bejelentések közé felveszi. 

 
 
Farkas Ernő polgármester az ünnepek közeledtével kellemes karácsonyt, boldog új 
évet kíván a Képviselő-testület és a maga nevében a város lakosságának. 
 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester megköszöni a lakosság részvételét, és a 
közmeghallgatást bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Farkas Ernő     Dr. Tóth Andrea 
polgármester             jegyző 

 
 
 

Pályi Zoltán     Pirint Andrásné 
jegyzőkönyv-hitelesítők 

 


